
کارگردان پرفروش ترین فیلم تاریخ سینمای 
ایران )فسیل ۱۳۹۹( معتقد است: فیلمی که 
تفکری پشت آن باشد و بتواند همزمان مردم را 
جذب کند و حرفش را بزند؛ موفق است. کریم 
امینی در گفت وگو با »ایرنا« اظهارداشت: فیلمی 
در سینمای ایران موفق است که بتواند همزمان 
که مردم را جذب می کند، حرفش را هم بزند. 
سینما، صنعت سرگرمی است اما اگر بتوانید 
در کنار این صنعت سرگرمی حرفی بزنید و 
تفکری پشت فیلم شما باشد یعنی موفقیت. 
این کارگردان بیان داشت: بخشی از سینمای 
ما سینمای کمدی است که مردم دوست دارند 
وگرنه سینمای اکشن نداریم و از دو نوع جهانی، 
یک نوع آن را داریم و به نظرم فروش این قسمت 
اتفاق خوبی است و سینما باید هزینه های خود را 
دربیاورد. وی در پاسخ به این پرسش که مهم ترین 
عامل در فروش یک اثر را چه می داند، اظهارکرد: 
باید قصه خوب گفت. همان طور که مثلا »متری 
شیش و نیم« در گونه )ژانر( اجتماعی فروش 
خیلی خوبی داشت یا فیلم هایی چون »ابد و یک 
روز« و »مغزهای کوچک زنگ زده«؛ در نتیجه 
مردم اگر چیزی را دوست داشته باشند تفاوتی 
ندارد که کمدی باشد یا اجتماعی. کارگردان فیلم 
سینمایی »دشمن زن« )فیلم ۱۳۹۶( تصریح 
کرد: فیلم اجتماعی خوب هم قابلیت فروش 
دارد. حتی »سه کام حبس« را که به نظرم فیلم 
اجتماعی تلخی است، مردم می بینند و استقبال 
می کنند یا »بی همه چیز« که در زمان بدی به 
لحاظ اکران به نمایش درآمد، به نسبت خودش 
خوب فروخت و فیلمی بود که قصه داشت. قصه 
خوب و کارگردانی که همسو با آن قصه باشد، 
می تواند اثری خوب خلق کند تا مخاطب برود 

و ببیند؛ در غیر این صورت آن قصه نمی فروشد.
   در اجتماعی؛ چاشنی کمدی دارم

وی با تاکید بر اینکه از زمان اکران »فسیل« 
)۱۳۹۹( رضایت داشته است، بیان کرد: همیشه 
اکران عید و عید فطر زمان خوبی بوده است اما 
با توجه به شرایط اقتصادی مردم، هر فیلمی 
خطرپذیری )ریسک( نمایش )اکران( را نداشت 
که به لطف خدا و اقبال و مهر مردم از فیلم 
استقبال خوبی شد. کارگردان فسیل در پاسخ 
به این پرسش که آیا تصور چنین فروشی را 
برای فسیل داشته است، خاطرنشان کرد: فکر 
می کردم فیلم بنابر مقتضیاتش خوب می فروشد 
اما اینکه تا این اندازه بفروشد را خود مردم با تبلیغ 
دهان به دهان به اینجا رساندند چون ما تبلیغات 
محیطی خاصی را هم نداشتیم اما در این وضعیت 
واقعا فکر نمی کردم تا این اندازه بفروشد. مینی 
یادآور شد: وقتی فیلمی خوب می فروشد، حب و 
بغض در سینمای ما زیاد می شود اما فیلمسازان 
و تهیه کنندگان باید به این درک رسیده باشند 
که این مردم هستند که تعیین می کنند چه 
چیزی بفروشد و چه چیزی نفروشد. کارگردان 
فیلم سینمایی »گربه سیاه« )۱۳۹۹( در پاسخ 
به این سوال که بازخوردها از »فسیل« چگونه 
بوده است، گفت: خدا را شکر خوب بود؛ دو روز 
پیش کیانوش عیاری با من تماس گرفت، فیلم 
را دیده بود و کلیت آن را دوست داشت و این 
افتخاری برای من بود. ایشان استاد من است 
و عاشقانه فیلم هایش را دیده ام و درس گرفته ام 
و هنوز هم یک مرجع مهم برای من هستند. به 
همین دلیل وقتی کاری از سوی ایشان تایید 
شود، برای من افتخار بزرگی است. وی در توضیح 
کار بعدی خود اظهارداشت: برای یک فیلم با 

گونه کمدی به کارگردانی من و تهیه کنندگی 
سیدابراهیم عامریان پروانه ساخت گرفته ایم و 
مشغول کارهای آن هستیم اما هنوز مشخص 
نیست که چه زمانی فیلمبرداری را شروع کنیم. 
بازیگر سریال »پرده نشین« )بهروز شعیبی 
۱۳۹۳( در پاسخ به این پرسش که آیا پس از این 
قرار است با یک قاعده یکسان، دائما فیلم های 
کمدی بسازد، اذعان داشت: فکر می کنم بعد 
از این فیلم، دیگر کمدی نسازم و این هم فیلمی 
بود که پیش از این شروع شده بود. آن دو کمدی 
که من ساختم، سه سال طول کشید. یعنی از 
سال ۱۳۹۹ تا پایان ۱۴۰۱ ولی به دلایلی مانند 
کرونا و شرایط اجتماعی به نمایش درنیامد و به 
شکلی همزمان اکران شدند و همان طور که گفتم 
قراردادی که تازه پروانه ساخت گرفته هم برای 
دیروز و امروز نیست و مربوط به قبل است. امینی 
ادامه داد: من در فیلم های اجتماعی هم چاشنی 
کمدی دارم و طرفدار فیلمی هستم که می تواند 
هر ژانری باشد اما اولین شرط آن این است که 
تخصص من و برای من باشد و از عهده اش بربیایم 
و سالن های پر ببینم. اگر سالن پر نشود برای چه 
کسی فیلم ساخته ام؟ فیلمساز برای چه فیلم 
می سازد؟ به همین دلیل، اگر فیلمم دیده شود و 
مردم ببینند، اهمیت دارد و فیلمی که مردم از آن 
استقبال نمی کنند، شکست خورده است. امینی 
در پاسخ به این پرسش که آیا خاطره بامزه ای 
از تولید فسیل دارد، ادامه داد: با بهرام افشاری 
در سر کار و بر سر یک صحنه کمدی، ساعت ها 
بحث می کردیم تا اتفاقی را رقم بزنیم و اینگونه 
نبود که برویم ضبط کنیم و از آن بگذریم. بلکه بر 
سر نکته های ریز هم بحث می کردیم و حتی یک 
سکانس برای ما به اندازه یک فیلم ارزش داشت. 
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در حال رایزنی برای 
اکران جهانی هستیم

محمد مهدی هراتی درگذشت
هنرهای  استاد  هراتی،  محمدمهدی 
سنتی و صنایع دستی در سن ۸۱ سالگی 
درگذشت. محمدمهدی هراتی در سال 
۱۳۲۱ در شهر قوچان دیده به جهان گشود. 
تحصیلات مقدماتی و متوسطه را در قوچان 
و مشهد به پایان رساند و سپس در تهران 
وارد دانشگاه شد و درجه دکتری در نقاشی 
و هنرهای سنّتی را از وزارت علوم، تحقیقات 
و فناوری کسب کرد. پس از تدریس هنر 
و ریاضی در روستاهای مرزی خراسان، 
وارد انستیتوی هنری تهران شد و از آن 
پس در محضر استادان صاحبه نام ایران 
شاگردی کرد. سپس خود صاحب تألیف 
و تدوین آثار بی شماری در عرصه هنر شد. 
او ۴۵ سال بود که نقاشی می کرد و بیش 
از ۳۰ جلد کتاب در زمینه آموزش هنر و 
پژوهش های هنری تألیف کرد و بیش از چهل 
مقاله در مجامع هنری و علمی و مجلات ارائه 
کرد. او علاوه بر زمینه های ادبی و تاریخی 
و قرآنی، در زمینه های هنرهای ایرانی و 
اسلامی، نظیر طراحی، نقاشی سیاه قلم، 
رنگ روغن، آبرنگ، قطاعی و لایه چینی، 
نگارگری، رنگ سازی سنّتی، نقاشی روی 
چوب و قلمدان، نقاشی روی شیشه، سرامیک 
و چرم، نقاشی با رنگ های لعابی روی کاشی 
و سرامیک، خوش نویسی خطوط کهن، 
آثاری ماندنی ارائه کرده بود که هشت تابلو 
از آنها در موزه آستان قدس رضوی مشهد 
در  همچنین  هراتی  می شود.  نگهداری 
نمایشگاه های داخلی و بین المللی بی شماری 
شرکت کرده که می توان به »جایزه اولین 
نمایشگاه بین المللی سمعی و بصری جهانی 
در تهران، سال ۱۳۵۰«، »جایزه دوم وزارت 
آموزش وپرورش در دومین نمایشگاه سمعی 
و بصری کشور در تهران، سال ۱۳۵۱«، 
»جایزه بهترین پژوهشگر هنرهای ایرانی 
دوسالانه گرافیک ایران ـ موزه هنرهای 
معاصر، سال ۱۳۷۳«، »لوح تقدیر و جایزه 
ویژه ریاست جمهوری برای تألیف سه جلد 
کتاب درباره هنرهای قرآنی و ارائه آثار«، 
و لوح تقدیر و جایزه نخست کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان، سال ۱۳۷۷« 
اشاره کرد. مراسم تشییع این هنرمند فقید 
۳۰ از  روز یکشنبه ۷ خرداد، ساعت ۹و
فرهنگستان هنر به سمت قطعه هنرمندان 

بهشت زهرا)س( برگزار خواهد شد.

معاون رئیس شورای امنیت ملی روسیه با اشاره به طولانی 
شدن جنگ در اوکراین از احتمال حمله پیشدستانه روس ها هم 
خبر داد. به گزارش روسیاالیوم، دیمیتری مدودف از مقامات امنیتی 
روسیه به موضع گیری درباره جنگ در اوکراین پرداخت. براساس 
این گزارش، دیمیتری مدودف گفت: بر این باور هستم که جنگ 
در اوکراین به این زودی تمام نخواهد شد. وی ادامه داد: درگیری 
در اوکراین، تا زمانی که »رژیم نازی« در کیف از بین نرود، ممکن 
است، جنگ چندین دهه طول بکشد. این مقام روس در جریان در 
سفرش به ویتنام به خبرنگاران اعلام کرد: این درگیری بسیاری 

طولانی است و چه بسا برای دهه ها ادامه یابد. این واقعیت و شرایط 
زندگی جدید است. مدودف تاکید کرد: تا زمانی که رژیم کنونی در 
اوکراین بر سرکار است، این روند ادامه دار خواهد بود. وی اظهارکرد: 
رژیم نازی در کی یف باید از بین برود. تا زمانی که رژیم کی یف و 
زلنسکی بر کار هستند امکان مذاکره با اوکراین غیرممکن است. 
معاون رئیس شورای امنیت روسیه گفت: مسکو در صورتی که 
غرب اقدام به تجهیز اوکراین به سلاح هسته ای کند، مجبور به 
اقدام پیشدستانه خواهد شد. قواعدی در جنگ است که غیرقابل 
برگشت است. این مقام ارشد روسیه پیش از این هم هشدار داده بود 

که هر چه اوکراین سلاح های مخرب بیشتری از غرب دریافت کند، 
خطر »آخرالزمان هسته ای« بیشتر می شود. وی اعلام کرده بود: 
آمریکا و اروپایی ها به عنوان سردمداران جنگ در اوکراین در حال 
پمپاژ حجم فراوانی از تسلیحات کشنده به رژیم کی یف هستند و 
در حال متشنج کردن مرزهای روسیه با اعزام تروریست ها هستند. 
این مقام روس با اشاره به اینکه در صورت وقوع جنگ جهانی سوم، 
هیچ طرفی پیروز میدان نخواهد بود، تصریح کرد: دشمنان روسیه 
هم اکنون در حال تحرکاتی برای سوق دادن جهان به یک فاجعه 

جهانی یعنی جرقه وقوع جنگ جهانی سوم هستند.

سخنگوی وزارت خارجه چین گفت: رزمایش های آمریکا 
و کره جنوبی در نزدیکی مرز کره شمالی، رقابت تسلیحاتی 
را تشدید و رژیم منع اشاعه هسته ای را تضعیف می کند. 
به گزارش ایسنا،  به نقل از خبرگزاری رویترز، مائو نینگ، 
سخنگوی وزارت خارجه چین بیان داشت: این اقدامات به طور 
کامل کاهش تنش در شبه جزیره کره را نادیده می گیرد، 

مسابقه تسلیحاتی را تشدید، رژیم عدم اشاعه هسته ای و صلح 
و ثبات منطقه را تضعیف می کند. وی تاکید کرد که چین توجه 
زیادی به توسعه رویدادها در شبه جزیره کره دارد و نگرانی 
خود را از اقدامات طرف هایی که برای تشکیل یک »حلقه 
نظامی کوچک« به منظور انجام مانورها و تمرین های نظامی 
تلاش می کنند ابراز می دارد. کره جنوبی و ایالات متحده از روز 

پنج شنبه یک رزمایش بزرگ با آتش واقعی را آغاز کردند. این 
رزمایش که اولین مرحله از پنج دور تمرینات مشترک نظامی 
است و تا نیمه ماه ژوئن ادامه دارد، به مناسبت ۷۰ سالگی 
اتحاد نظامی سئول و واشنگتن برگزار خواهد شد و انتظار 
می رود که کره شمالی نیز به سنت گذشته، با آزمایش های 

موشکی و تسلیحاتی به آن واکنش نشان دهد.

چین: 

رزمایش های آمریکا و کره جنوبی صلح منطقه را تضعیف می کند

دیمیتری مدودف:
دست به حمله پیش دستانه هسته ای خواهیم زد

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 اردوغان: 

 با انتخابات ثابت کردیم که
 دیکتاتور نیستیم

رئیس جمهور اردوغان در صفحه توئیتر خود در پاسخ 
به مخالفان داخلی و رسانه های غربی، انتخابات اخیر را 
نشانه وجود دموکراسی در ترکیه دانست. »رجب طیب 
اردوغان« مدعی شد که انتخابات اخیر در این کشور 
نشانه وجود دموکراسی در ترکیه و پاسخی به حملات 
مخالفان بود. به نوشته وبگاه »زمان«، در شرایطی که 
یک روز به دور دوم انتخابات ریاست جمهوری باقی مانده 
است، اردوغان با حمله به مخالفان و برخی رسانه های 
نتخابات در کشورمان نقش  غربی نوشت: برگزاری ا
اساسی در درک حقایق بیشماری بازی کرد؛ نه تنها 
قدرت دموکراسی را پای صندوق های رأی در ۱۴ 
می دیدیم، بلکه بسیاری از ابهامات فکری نیز کاهش 
یافت. اردوغان افزود: افتراء و اتهاماتی علیه ما در خصوص 
دیکتاتوری در ترکیه می شود، کمپین های بدنام از سوی 
کسانی که حتی نتوانستند در کشور خودشان نیمی 
از واجدین شرایط را پای صندوق های رأی بیاورند، 
شروع به فعالیت کرده اند. او سپس حملات علیه خود 
را عملیات روانی و عملیات فریب از سوی رسانه های 
بین المللی دانست. رئیس جمهور ترکیه که در انتخابات 
اخیر ۴۹.۵۲ درصد آرا را از آن خود کرد، در ادامه ریشه 
دیکتاتوری خواندن دولت خود را حملات و »دروغ  
پراکنی های« مخالفانش دانست و به شکل مستقیم گفت 
که »کمال قلیچدار اوغلو« رئیس حزب جمهوری خلق 
و شرکای او سیاست »هراس افکنی« را علیه او در پیش 
گرفته اند. اردوغان چندی پیش در پاسخ به جو بایدن 
گفته بود: این چه نوعی از دیکتاتوری است که ائتلاف 
جمهور با ۳۲۲ نماینده وارد پارلمان می شود و فردی 
که ریاست آن را برعهده دارد، به عنوان کاندید اول به 
دور انتخابات دوم می رود؟. رئیس جمهور ترکیه در ادامه 
توئیت خود تأکید کرد: با انتخابات ۱۴ می، ثابت کردیم 
که ادعاها در مورد دیکتاتوری کاملا بی اساس است؛ 
نشان دادیم که نمی شود با دروغ و افتراء و هرا س افکنی 
پیروز شد. او سپس کمال قلیچدار اوغلو را به هم پیمانی 
با »جدایی طلبان« متهم کرد؛ به احتمال قوی منظور 
آقای اردوغان حمایت احزاب کُرد ترکیه از کاندید 
ائتلاف ملت است. موضوع هم پیمانی رقیب اردوغان با 
»جدایی طلبان« پیش از این نیز با واکنش شدید قلیچدار 
اوغلو مواجه شده و او این موضوع را یک اتهام بزرگ 
دانسته بود. ائتلاف »کار و آزادی« ترکیه متشکل از 
احزاب کُرد این کشور، در تاریخ ۲۰ اردیبهشت ماه به طور 
رسمی حمایت خود را از رقیب اصلی رجب طیب اردوغان 
در انتخابات اعلام کرد. حتی »صلاح الدین دمیرتاش« 
رئیس سابق حزب دموکراتیک خلق ترکیه که در زندان به 
سر می برد نیز حمایت خود از قلیچدار اوغلو را علنی کرد. 

نشست سه جانبه سران روسیه، آذربایجان، ارمنستان در مسکو

پوتین: روند حل مناقشه »قره باغ« مثبت است
کوتــــاه

ولادیمیر پوتین؛ رئیس جمهور روسیه در 
نشست سه جانبه با الهام علی اف؛ رئیس جمهور 
جمهوری آذربایجان و نیکول پاشینیان، 
نخست وزیر ارمنستان در مسکو، گفت: روند 
حل مناقشه قره باغ مثبت است. به گزارش 
اسپوتنیک، رئیس جمهور روسیه اظهارکرد: 
به طور کلی به نظر من به رغم وجود مسائل و 
مشکلات، وضعیت در قره باغ کوهستانی به 
سمت حل و فصل مناقشه در حال پیشرفت 
است. پوتین افزود: هم علی اف و هم پاشینیان 
با این موضوع که مسائل موجود قابل حل و 
فصل است، موافقت دارند. رئیس جمهور روسیه 
خاطرنشان کرد: در بیشتر موارد، مشکل خاصی 
وجود ندارد و فقط برخی بحث های فنی در 
میان است. این نشست سه جانبه که پوتین 
پیش از حضور در آن، با نخست وزیر ارمنستان 
و رئیس جمهور آذربایجان به صورت جداگانه 
گفت وگو کرده بود، در حدود ۲۰ دقیقه به طول 
انجامید. الکسی اورچوک، معاون نخست وزیر 
روسیه نیز اندکی بعد از برگزاری این نشست 
سه جانبه اعلام کرد که معاونان نخست وزیران 
روسیه، ارمنستان و جمهوری آذربایجان طی 

نشستی در هفته آینده در مسکو درباره روند 
عبور و مرور از مرز گفت وگو خواهند کرد. 
اورچوک به خبرنگاران گفت: ما در جلسه 
هفته آینده به طور خاص فقط در مورد قوانین و 
مقررات مربوط به عبور و مرور و روند ترتیبی این 
قوانین و مقررات صحبت خواهیم کرد. معاون 
نخست وزیر روسیه ادامه داد: پوتین، علی اف و 
پاشینیان پس از انجام گفت وگوها میان معاونان 
نخست وزیران سه کشور، تصمیم خواهند گرفت 
که آیا مجددا با هم ملاقات کنند یا خیر. به نوشته 
اسپوتنیک، اظهارات معاون نخست وزیر روسیه 

پس از آن بیان شد که دولت ارمنستان اعلام 
کرده بود در صورتی که جمهوری آذربایجان 
به حقوق و امنیت ارمنی های قومی ساکن 
در منطقه قره باغ کوهستانی احترام بگذارد، 
آماده است این منطقه مورد مناقشه را به عنوان 
بخشی از سرزمین جمهوری آذربایجان به 
رسمیت بشناسد. باکو و ایروان چندین دهه است 
که بر سر منطقه قره باغ کوهستانی با یکدیگر 
مناقشه دارند. اما رهبران این دو کشور در آستانه 
نشست سه جانبه با رئیس جمهور روسیه و پس 
از به رسمیت شناختن متقابل تمامیت ارضی، 

به سمت عادی سازی روابط پیش می روند. 
گزارش ها از محل برگزاری نشست اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا حاکی است که پاشینیان و 
علی اف پیش از دیدار رو در رو به میزبانی پوتین، 
روز پنجشنبه با یکدیگر گفت وگو کردند. علی اف 
در نشست اتحادیه اقتصادی اوراسیا به میزبانی 
روسیه اظهارداشت: با توجه به اینکه ارمنستان 
به صورت رسمی قره باغ را بخشی از جمهوری 
آذربایجان به رسمیت شناخته است، احتمال 
دستیابی به توافق صلح وجود دارد. وی سپس 
افزود: جمهوری آذربایجان هیچ ادعای ارضی 
نسبت به ارمنستان ندارد. پاشینیان هم در این 
نشست اظهارکرد که دو کشور پیشرفت خوبی 
در عادی سازی روابط بر اساس به رسمیت 
شناختن متقابل تمامیت ارضی داشته اند. وی 
ادامه داد: ایروان آماده است تمامی خطوط حمل 
و نقل منطقه را که از خاک ارمنستان می گذرد، 
بازگشایی کند. برپایه این گزارش، این دو کشور 
در تاریخ ۱۴ ماه مه )۲۴ اردیبهشت( در نشستی 
در بروکسل به میزبانی شارل میشل، رئیس 
شورای اروپا بر سر به رسمیت شناختن متقابل 

تمامیت ارضی به توافق رسیده بودند.

ژاپن در شوک تیراندازی مرگبار فرو رفت

پسر یکی از مقام های محلی ژاپن پس از اینکه در یکی 
از شهرهای این کشور اقدام به تیراندازی و استفاده از چاقو 
کرد، اکنون در بازداشت پلیس است و این رویداد در کشوری 
با قوانین سختگیرانه حمل و مالکیت اسلحه و نرخ پایین 
قتل، مردم را در شوک عمیقی فرو برده است. به گزارش 
ایسنا، به نقل از شبکه خبری سی.ان.ان، »ماسانوری 
آئوکی«، کشاورز ۳۱ ساله، به ظن قتل یک افسر پلیس 
۶۱ ساله در شهر ناکانو واقع در استان ناگانو با شلیک به 
قفسه سینه او با تفنگ شکاری دستگیر شده است. در 
جریان این تیراندازی و استفاده از چاقو ۲ نفر دیگر شامل 
یک زن ۴۰ ساله و یک افسر پلیس دیگر کشته شدند. 
همچنین یک جسد یک زن ۷۰ ساله در بیرون از منزلی 
که این مرد جوان در آن سنگر گرفته بود، کشف شد. رئیس 
پلیس منطقه گفت: حدود ۱۰۰ بازرس در حال بررسی این 
رویداد وحشتناک هستند که چهار کشته برجای گذاشته و 
سراسر ژاپن را بهت فروبرده است. وی ادامه داد: این رویداد 
باعث خشم زیادی در ژاپن شده که خشونت با سلاح گرم 
به شدت نادر و بی سابقه است و به دلیل محدودیت های 
جدی و قوانین سختگیرانه مربوط به سلاح، پایین ترین 
میزان جرایم مرتبط با سلاح را دارد. مالکیت سلاح در ژاپن 
محدود است چون قوانین سختگیرانه در این کشور مالکیت 
آن را تقریبا غیرممکن می کند. البته شبکه خبری ان.اچ.

کی ژاپن گزارش کرد که این مرد جوان از سال ۲۰۱۵ مجوز 
مالکیت سلاح را برای چهار اسلحه شکاری داشته است. 
به گفته دولت، شکارچیان و تیراندازان هدف ممکن است 
تحت شرایط کاملا محدود صاحب تفنگ ساچمه ای و تفنگ 
بادی شوند و برای داشتن صلاحیت حمله آن باید یکسری 
شرایط را داشته باشند و خریداران بالقوه باید در یک کلاس 
تمام وقت شرکت کنند، یک آزمون کتبی و یک آزمون 
تیراندازی را با دقت حداقل ۹۵ درصد پشت سر بگذارند. آنها 
همچنین باید تحت ارزیابی سلامت روان و آزمایش مواد 
مخدر و همچنین بررسی دقیق پیشینه از جمله بررسی 
سوابق جنایی، بدهی شخصی، مشارکت در جنایات سازمان 
یافته و روابط با خانواده و دوستان خود قرار گیرند. مالک 
سلاح پس از به دست آوردن یک اسلحه، باید آن را در اداره 
پلیس ثبت کند و جزئیات مربوط به محل نگهداری اسلحه 
و مهمات خود را در محفظه های جداگانه و قفل شده ارائه 
دهد. اسلحه باید سالی یکبار توسط پلیس بازرسی شود و 
صاحبان اسلحه باید مجددا در کلاس شرکت کنند و هر سه 

سال یک بار امتحان بدهند تا مجوز خود را تمدید کنند.

نمایش انیمیشن »بچه زرنگ« در 
پردیس سینمایی مهر کوهسنگی با 
استقبال خوبی مواجه شد و ۴ سالن 
از این پردیس همزمان به اکران این 
انیمیشن پرداختند. حامد جعفری، 
تهیه کننده »بچه زرنگ« گفت: هدف 
اصلی ما از ساخت این انیمیشن این 
بود که برای کودکان سرگرمی ایجاد 
کنیم و در فضای مفرح و شادی، 
یک کار خوب ببینند. وی افزود: 
آثار حوزه انیمیشن مبتنی بر تولید 
کمپانی محور هستند. به نظرم تکیه 
دولت و حاکمیت به سمت حمایت 
از مجموعه ها و کمپانی ها برود. این 
تفکر باید جا بیفتد که انیمیشن یک 
کار جمعی است که بهتر است با 
حمایت کمپانی ها ساخته شود. وی 
با اشاره به اینکه حوزه انیمیشن حوزه 
کار جمعی است، افزود: ما تلاش 
می کنیم از الگوهای موفق بین المللی 
استفاده کنیم، ما هم چنین در حال 
رایزنی برای اکران جهانی هستیم. 
تهیه  کننده »فیلشاه« با اشاره به 
اینکه در این اثر نیز سعی کردیم از 
یک گروه تحقیقات علمی استفاده 
کنیم، ادامه داد: توانمندی بالایی در 
زمینه انیمیشن سازی در کشورمان 
نشان می دهد  این  دارد.  وجود 
بچه های ما توانمندی لازم در حوزه 
انیمیشن سازی دارند. جعفری گفت: 
در »فیلشاه« سعی کردیم که آن را در 
حوزه اکران سراسری در چند کشور 
بزرگ ادامه دهیم. در »بچه زرنگ« 
هم با کمپانی ها و پخش کننده های 
مختلف در حال صحبت کردن 
هستیم که در چند کشور به صورت 

گسترده اکران شود.

نصرا... مدقالچی: 
 دوبله این روزها 
 اوضاع خوبی
 ندارد

نصرا... مدقالچی، دوبلور پیشکسوت کشورمان با بیان اینکه 
دیگر مثل سابق در دوبله کار نمی کند و هر رولی را نمی گوید، 
تاکید کرد: دوبله این روزها اوضاع خوبی ندارد و هرکسی 
از راه می رسد به دوبله می آید. این صدای ماندگار دوبله در 
گفت وگویی با ایسنا از حال این روزهای خودش و وضعیت 
دوبله سخن گفت. مدقالچی که آبان ۱۴۰۱ جراحی قلب انجام 
داده بود و مدتی است که به عرصه دوبله بازگشته است، حال 
این روزهایش را خوب توصیف کرد و اظهار داشت: خداراشکر 
نسبت به گذشته خیلی بهتر هستم و چند ماهی است که 
مشغول کار شده ام؛ البته مدتی استراحت کردم و بعد از 
خوب شدنم کار و استراحت را با هم داشتم. وقتی کاری پیش 
می آمد می رفتم انجام می دادم و دوباره به منزل باز می گشتم 
و استراحت می کردم. خداراشکر قلبم دیگر مشکلی ندارد 
اما کمی مشکل کانال کمر دارم و باید به پزشک متخصص 
مراجعه کنم و خودم را درمان کنم. این روزها فقط درد کمرم 
اذیتم می کند و مشکل دیگری ندارم. او اوضاع دوبله را مساعد 
نمی داند و می گوید: اوضاع دوبله چندان تعریفی ندارد. من 
هفته گذشته »ارباب حلقه ها« را صحبت کردم. راستش دیگر 
مثل قبل کار دوبله نمی کنم چون دوبله حال و هوای خوبی 

ندارد و به نظرم تقریبا دیگر تمام شده است. 
    دیگر بزرگان دوبله نیستند

این دوبلور شناخته شده سپس به از دست دادن صداهای 
ماندگار و طلایی دوبله اشاره کرد و افزود: متاسفانه خیلی از 
صداهای خوبمان را از دست دادیم و این قطعا به دوبله ضربه 
می زند؛ چون هر کدام از صداها مهره های موثر دوبله بودند. 
بزرگانی مثل آقای جلیلوند، منوچهر اسماعیلی، جلال 
مقامی، خانم هاشم پور و خیلی های دیگر که مهره های 
تاثیرگذار دوبله بودند و آثار جاودانه ای خلق کردند اما دیگر 
نیستند. او تصریح کرد: الان وضعیت دوبله به گونه ای شده 
که هر کسی از راه می رسد، می آید و کار می کند. کارهایی که 
می خواهند فقط زود تمام شود. من به شخصه دیگر مداوم در 
دوبله کار نمی کنم مگر اینکه رول های فارسی باشد. وقتم را 
صرف هر رولی نمی کنم؛ مگر اینکه رول خاصی باشد. نصرا... 
مدقالچی صحبت هایش را اینگونه به پایان  رساند: برای همه 
دوستان و همکاران عزیزم سلامتی می خواهم. ان شاءا... همه 
در کنار خانواده هایشان ایام به کام شان باشد، همین طور 
برای شما آرزوی سلامتی و موفقیت دارم که جویای احوال 
بنده هستید. برای ملت عزیزم هم آرزوی سعادت، دلخوشی 

و موفقیت دارم.

 فیلمی که 
 تفکری پشت آن باشد

موفق است

کریم  امینی:


